

九江学院国际教育学院国际学生新生入学须知函

- 1、 临床医学学制为六学年，第一至五学年为在校学习阶段，第六学年为医院临床实习阶段；口腔医学学制为五年，第一至四学年为在校学习阶段，第五学年为医院临床实习阶段；其他学士学位项目均为四年。
- 2、 费用收取情况如下：① 学费:BCM :每学年 20000 元（第一学年集中汉语学习为 6000 元，第六学年如果在中国境外实习为 5000 元）；BDS: 每学年 14000 元（第五学年如果在中国境外实习为 5000 元）；其他学士学位项目为每学年 10000 元；非学历汉语学习为每学年 6000 元。② 住宿费每学年 5000 元 RMB ③ 财产押金一次性收取 500 元。
- 3、 严格遵守考勤规定，相关处罚措施有：①旷课一次，从该门课程的总成绩中扣除 1.5 分，上不封顶。② 一学期内一门课程旷课或病、事假累计达到或超过三分之一者，取消该课程的期末考试资格，该门课程须重修。③一学期总旷课数或病、事假累计达到或超过该学期总时间的三分之一者，予以留级或取消学籍处理。
- 4、 每学年 9 月份，学生需及时缴纳学费和住宿费，否则，根据相关规定，国际学生将被取消学籍或留级处理。
- 5、 学生需遵守中国法律、学校的规章制度，否则，学校将根据违纪程度采取如下处罚措施：① 警告 ② 严重警告 ③ 最终警告 ④ 留级 ⑤ 开除。同时可采取相应的经济处罚。
- 6、 学生如因严重违反中国法律和学校各项规定的行为而受到“开除”处罚的，学校一律不提供转学材料和成绩单。
- 7、 每学年学院都设立了各项奖学金，用于奖励优秀国际学生，奖项包括：① 江西省政府外国国际学生奖学金；② 九江学院奖学金；③ 全勤奖；④ 课外积极分子奖；⑤ 助人为乐奖；⑥ 优秀班干奖。但是，受“警告”及以上处罚的学生将取消当年的奖学金资格。
- 8、 国际学生在申请办理签证和居留许可延期手续时，需按下列程序办理：①提前 20 天到出入境检验检疫局进行健康体检并领取体检证书；→②保险费交至学生管理科；→③将护照和体检证书交至学生管理科做临住登记、领取居留许可延期材料；→④带好所有材料到市公安局出入境管理处办理居留许可；→⑤如果护照在居留许可到期日 6 个月内将逾期的话，国际学生必须在居留许可到期日前办理好护照延期手续并把护照交至学生管理科，否则，学生管理科不予提供居留许可延期材料。

- 9、 学生在宿舍内严禁做饭、严禁使用大功率和危险电器，校园内外严禁骑行摩托车、助力车，严禁校园霸凌，严禁在校园内非法传播宗教，严禁涉恐行为，严禁燃放烟花爆竹。
- 10、 对因“擅自离校”被学校开除或注销学籍的国际学生，学校一律不提供转学材料和成绩单。
- 11、 学生考试成绩特差，不及格的课程门数达到一定数量的，学校将予以“留级”或“取消学籍”处罚。
- 12、 学生需重视汉语学习，需在指定的考点参加 HSK 汉语水平考试，学生需通过相应的汉语水平考试等级，才有获得学位证书的资格；（汉语教学的学位项目为五级，非汉语教学的学位项目为四级）；国际学生需通过四级，才能申请九江学院附属医院临床实习。
- 13、 国际学生离开九江市需到学生管理办公室办理请假手续；国际学生需在晚 11:00 以前返回宿舍，严禁校外租房和夜不归宿，严禁在异性宿舍留宿。
- 14、 对学校举行的大型活动如校运动会，学生有义务参加。
- 15、 因特殊疾病、传染病或其他原因不能继续完成学业的国际学生，需办理休学或退学手续。
- 16、 学生应爱护学校财产，完成学习离校时，需办理离校手续，交还房间钥匙，如有财产损坏，将从财产押金中扣除。
- 17、 考试舞弊的学生，该门课程成绩记录为零分，并不得参加补考。
- 18、 学生不得随意更换房间。

我已全文阅读并完全同意和遵守以上规定，如有违反，我愿意承担相应责任。

本知情同意书一式两份，学生和 FIS 各执一份。

学生签名：

班级：

学号：

日期：

九江学院
国际教育学



日期： 2024 年 8 月 20 日

Tips for New Students, JJU

1. BCM Program at JJU is a 6-year program, in which students take all the courses on campus in the first five years and do the hospital internship training in the sixth year; BDS Program at JJU is a 5-year program, in which students take all the courses on campus in the first four years and do the hospital internship training in the fifth year; Other Bachelor's programs are 4-year program.

2. The school fees structure (RMB):

Bachelor of Clinical Medicine Per Annum	¥20,000	1 st Year Chinese language course ¥6,000, 6 th Year Internship outside China: ¥5000
Bachelor of Dental Surgery Per Annum	¥14,000	5 th Year Internship outside China: ¥5000
Bachelor of International Chinese Education Per Annum	¥10,000	
Short-term Chinese Language course	¥6,000	
Hostel Fee Per Annum	¥5000	
Hostel Deposit (once)	¥500	

3. Students shall comply with the attendance regulations, or face the following punishments: ①One Absence will lead to 1.5-mark deduction in the final score of the subject. ②In one semester, a student, whose duration of absence, and sick or event leave reaches 1/3 of the class of each subject, has no qualification for the subject final exam, and the subject retake is a must. ③ A student, whose class amount of absence, sick or event leave reaches 1/3 of the total class amount for one semester, is subject to stay down or expulsion.
4. Every September each student should clear the tuition fee and accommodation fee, otherwise, the study qualification will be canceled or the student will be expelled.
5. Students shall conform to Chinese laws and university rules, otherwise, the FIS will impose the following punishments: ①Warning; ②Serious Warning; ③Final Warning; ④Retardation; ⑤Expulsion. And the according financial punishment will be made as well.
6. The FIS will not issue the NOC & TRANSCRIPT to any student who is EXPELLED for his/her heavy violations of Chinese laws or university rules.
7. The FIS awards the excellent students each year as follows: ①Jiangxi Government Scholarship; ②Jiujiang University Scholarship; ③Full Attendance Prize; ④Extra-curriculum Activity Prize; ⑤Excellent Volunteer Prize; ⑥Excellent Class Monitor Prize. **BUT**, any student who receives the Warning or heavier punishment will not be qualified for the scholarships.
8. Students shall follow the procedure to apply for residence permit as below: ①Go for medical checkup in Immigrant's Medical Center of Jiujiang city 20 days before the expiry date of residence permit(2 white-background photos) →②Pay insurance in Student Affairs Office→③Bring the passport and medical certificate to Office for registration and extension→④Bring all the documents to Visa Office before the expiry date of residence permit →⑤Take back the passport from the Visa office and then submit it to Student Affairs Office →⑥Finish Renewing the passport 6 months before the expiry date of residence permit.

9. Students are forbidden to do cooking and use dangerous electrical appliances in dorms, ride motorcycle, do ragging & bullying, illegally spread religions, conduct terrorism and set off fire cracks on campus.
10. The FIS will not issue NOC & TRANSCRIPT to any student who is expelled or punished with study qualification cancellation due to his/her leaving the university without permission.
11. Students who are extremely poor academically or fail many subjects will be punished with “Downgrade” or “Cancellation of Study Qualification”.
12. Chinese Learning shall be the first priority and take Chinese Proficiency Test (HSK) at the recognized test center. International students who major in programs taught in Chinese should pass HSK Level 5 upon graduation, programs taught in English or bilingual should pass HSK 4 upon graduation. HSK Level-4 is a must for the application to Jiujiang University affiliated Hospital for internship & clinical rotation.
13. Students who leave out of Jiujiang city should ask for leave application and get approved from the Student Affairs Office. Students should come back to student hostel before 11:00 pm. Students are forbidden to rent house off campus and visit the opposite gender dormitories.
14. Students are obliged to participate in any important activities such as Sports Meeting.
15. Students, who cannot continue study due to serious disease, infectious disease or other personal reasons, shall apply for Suspension or Withdrawal.
16. Students shall protect the university property; Students shall finish the graduation procedure and bring back the room keys to FIS upon leaving university. The hostel property will be deducted according to the property damage.
17. Students who cheat in exams are forbidden to take re-exam and the related subject will be marked “0”score.
18. Students are not permitted to shift rooms without permission from the Student Affairs Office.

I have read and comply with the above-mentioned agreement, and I will take the consequences of my non-compliance.

The Tips for New Students will be kept by Student and the FIS respectively.

Student		
Signature:	_____	Faculty of International Studies
Batch:	_____	(Seal)
Roll Number:	_____	
Date:	<u>20 August 2024</u>	Date: <u>20 August 2024</u>

